
2022-01-26, Tibro.

Bygg den nya vägen till och från Spethultsvägen

via riksväg 49.

Motion till Tibro Kommunfullmäktige.

Under kommunfullmäktiges sammanträde i juni, frågade jag ordförande för byggnads-

och trafiknämnden via en interpellation om Spethultsvägen. Med syfte att få veta hur

majoritet ställer sig med vägen från Spethultsvägen, via järnvägen, till riksväg 49.

Ordförande uttryckte citat “Skulle vi bekosta den vägen själva, så skulle det kosta, den

är 500 meter, och det kostar 7000 per meter att bygga denna vägen [...]”.

Min slutsaten är att vägen skulle gynna hela glesbyggden klimatmässigt och

säkerhetsmässigt året runt. Samt att den nya vägen skulle få en positiv effekt på

områdets framtida exploatering. Därav anser jag kostnaden vara lämplig i jämförelse

med de positiva effekterna som det skulle generera i.

Moderaterna i Tibro föreslår kommunfullmäktige:

Att Samhällsbyggnadsförvaltningen får till uppdrag att verkställa den nya vägen.

Att den nya vägen finansieras från kommande investeringsbudget år 2023 i särskild

investeringspost.

Hampus Borg (M)

Ledamot i Tibro Kommunfullmäktige.


